
Or.0002.6.2024 
 

PROTOKÓŁ Nr V.2024 
Sesji Rady Gminy Sokoły, która odbyła się 17 września 2024 r. w godz. 11.00 – 11:40 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sokoły 
 

Obradom przewodniczył Tomasz Gosk Przewodniczący Rady. Sesja rozpoczęła się o godz. 
11:00. 

W sesji uczestniczyli radni według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
 

1) Radosław Choiński – Wójt Gminy; 
2) Katarzyna Ochocka – Skarbnik Gminy; 
3) Bożena Perkowska – Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego; 
4) Danuta Perkowska – Prezes Banku Spółdzielczego w Sokołach; 
5) Magdalena Pietruczak – Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach; 
6) Krystyna Dworakowska – Kierownik Klubu Dziecięcego w Sokołach; 
7) Katarzyna Babińska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokołach; 
8) Katarzyna Komar – Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego w Sokołach; 
9) Andrzej Jamiołkowski – Delegat Podlaskiej Izby Rolniczej; 
10) Dariusz Matuk – Radca Prawny. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
oraz sołtysi wg załączonej listy obecności – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Gosk. Przywitał radnych, sołtysów, 
wójta gminy, zaproszonych gości i wszystkich obecnych na sali.  Na podstawie listy obecności 
poinformował, że w sesji uczestniczy 15 radnych. W związku z tym rada gminy może podejmować 
prawomocne uchwały. Ponadto ogłosił, że obrady Rady Gminy Sokoły są transmitowane, nagrywane 
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy, 
zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Pełna treść 
informacji dotyczącej obowiązku informacyjnego wynikającego z art. 13 RODO znajduje się na stronie 
BIP-u i tablicy ogłoszeń urzędu. Głosowania jawne na sesjach rady odbywają się za pomocą urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.  
 
Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 
przekazany radnym na skrzynki poczty elektronicznej. Następnie zwrócił się do radnych z zapytaniem, 
czy mają uwagi lub inne propozycje do proponowanego porządku obrad? Jednocześnie przedstawił, 
że zgodnie z art. 20 ust 1a ustawy o samorządzie gminnym zmiany w porządku obrad mogą być 
wprowadzone bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu przyjęcie zaproponowanego porządku 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
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Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że Rada Gminy przyjęła zaproponowany 
porządek obrad. 
 

Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu IV Sesji Rady Gminy. 
4. Informacja z pracy Wójta w okresie między sesjami. 
5. Rozpatrzenie wniosków i podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2024 rok; 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032; 
3) zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania zarzutów podniesionych w proteście wyborczym 

dotyczącym wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy. 
6. Wolne wnioski i informacje. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał wyciąg z protokołu IV Sesji Rady Gminy, 
który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu protokół IV Sesji Rady Gminy Sokoły. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu IV Sesji Rady Gminy Sokoły 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że protokół IV Sesji Rady Gminy Sokoły został 

przyjęty. 
 
Ad. 4. 

Wójt Gminy Radosław Choiński zapoznał z informacją z pracy pomiędzy sesjami za okres od 
30 sierpnia 2024 r. do 17 września 2024 r. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 5. 
1) 

Skarbnik Gminy Katarzyna Ochocka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2024 rok. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2024 rok. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
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Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2024 rok, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr V/23/2024 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  

stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
 
2) 

Skarbnik Gminy Katarzyna Ochocka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr V/24/2024 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sokoły na lata 2024-2032,  
stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 
3) 

Radca Prawny Dariusz Matuk zapoznał z procedurą rozpatrywania protestu i przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania zarzutów podniesionych w proteście 
wyborczym dotyczącym wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej zbadania zarzutów podniesionych w proteście wyborczym dotyczącym wyborów sołtysa 
sołectwa Perki-Wypychy. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 14 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę 

w sprawie w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania zarzutów podniesionych w proteście 
wyborczym dotyczącym wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy, stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr V/25/2024 

w sprawie w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania zarzutów podniesionych w proteście 
wyborczym dotyczącym wyborów sołtysa sołectwa Perki-Wypychy,  

stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
 
Ad. 6. 
1) 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński poinformował, że dziś na posiedzeniu komisji pan 
wójt przekazał nam bardzo dobrą wiadomość. Wniosek o zmianę inwestycji z remontu remizy OSP 
w Bruszewie na remont świetlicy wiejskiej w Kowalewszczyźnie i modernizację dróg w Krzyżewie 
został pozytywnie zaopiniowany. Podziękował panu wójtowi za podjęcie się trudu i działania w tym 
temacie. Przybliżył, że pierwsza próba zmiany wniosku została rozpatrzona negatywnie. Istniało 
ogromne ryzyko utraty przyznanych środków. Postanowiliśmy nie poddawać się, zmodyfikowaliśmy 
wniosek i to przyniosło efekt. Podziękował wszystkim radnym za rozmowy i podjętą na posiedzeniu 
komisji decyzję w sprawie ponowienia wniosku. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
2) 

Radny Marek Czajkowski poinformował, że do 30 września sołectwa powinny złożyć wnioski 
o wskazanie inwestycji do wykonania w ramach funduszu sołeckiego. Z przeprowadzonych rozmów 
wynika, że niektórzy sołtysi w ogóle nie są zainteresowani tym tematem. Zaapelował o organizację 
zebrań w każdej wsi i ustalenie zadań inwestycyjnych lub też zapisanie w protokole, że sołectwo nie 
ma żadnych potrzeb. Sołtys nie powinien sam podejmować decyzji w imieniu wsi. W poprzedniej 
kadencji była taka praktyka, co skutkowało szeregiem nieporozumień i pretensji mieszkańców. W tym 
roku dobrze byłoby tego uniknąć, stąd też taka propozycja. 

Sołtys wsi Jamiołki Godzieby Jerzy Jamiołkowski oświadczył, że bardzo dobrze, że istnieje 
możliwość składania wniosków do funduszu sołeckiego. Jednak należy go wykorzystywać racjonalnie. 
Przykładem jest zakup zamiatarki do wioski, gdzie nie ma gminnej drogi asfaltowej. Nie wszystkie 
wioski chcą wykorzystywać fundusz, dlatego że nie mają na co. 

Radny Marek Czajkowski powiedział, że fundusz sołecki można wykorzystać na wiele różnych 
zadań. Zaoferował swoją pomoc i doradztwo związane z wyborem inwestycji do realizacji.  

Sołtys wsi Jamiołki Godzieby Jerzy Jamiołkowski powiedział, że wydanie pieniędzy na byle jaki 
cel to marnotrawstwo. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk oświadczył, że jeżeli są jakiekolwiek wątpliwości w tym 
temacie, to dobrze byłoby, aby sołtysi skontaktowali się w tej sprawie z pracownikami urzędu gminy. 
3) 

Wójt Gminy Radosław Choiński przypomniał, że na poprzedniej sesji zostały wniesione uwagi 
do zaproszeń na Jubileusz 10-lecia Chóru Harmonica. Poprosił panią Dyrektor Centrum Kulturalno-
Bibliotecznego w Sokołach o odniesienie się do sprawy. 

Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach Magdalena Pietruczak przedstawiła, 
że organizatorem Jubileuszu 10-lecia Chóru Harmonica było Stowarzyszenie Sympatyków Chóru 
Harmonica. Centrum Kulturalno-Biblioteczne w Sokołach pomagało stowarzyszeniu w organizacji 
wydarzenia. Stowarzyszenie poprosiło nas o pomoc w rozdysponowaniu zaproszeń. Otrzymaliśmy 
gotowe jednobrzmiące zaproszenia i przekazaliśmy je radnym na skrzynki poczty elektronicznej. Nie 
otrzymaliśmy informacji o niedostarczeniu wiadomości, dlatego uznaliśmy, że wszystkie zaproszenia 
zostały dostarczone do adresatów. 

Radny Marek Czajkowski powiedział, że zaproszenia nie były identyczne. 
Dyrektor CKB Magdalena Pietruczak odpowiedziała, że naszym zadaniem było samo wysłanie 

zaproszeń i to uczyniliśmy. Nie mieliśmy wpływu na ich treść. Z tego, co nam wiadomo, to wszystkie 
zaproszenia były identycznej treści. 
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Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że Rada Gminy Sokoły w całości wyczerpała 

przewidziany porządek obrad w związku z czym o godzinie 11:40 zamknął obrady V sesji. 
Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołował: 
Wojciech Maleszko      Przewodniczący Rady  
 

       Tomasz Gosk 


